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Zápis č. 7 / 2023 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 21. září 2023 v zasedací místnosti OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

   

Přítomni: v 18:00 hodin bylo přítomno 10 zastupitelů, pozdní příchod nahlásil Ing. Novák Jiří, 

počet hostů: 3 občané. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk. Po přivítání na řádně svolaném 

jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem a zároveň navrhl zastupitelstvu 

drobnou změnu v programu. Navrhuje přidání nového bodu č.5 „dotace z rozpočtu obce“ vzhledem 

k několika žádostem doručeným po zveřejnění pozvánky. Následující body v programu se posunou. 

Navrženou změnu je nutno schválit zastupitelstvem.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře souhlasí s navrženou změnou programu a zařazuje nově bod č.5 – 

„dotace z rozpočtu obce“. 

 

Program po navržené změně:  

1.   Zahájení  

2.    Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu  

3.   Kontrola usnesení č.6/2023 ze dne 17. srpna 2023 

4.    Návrh rozpočtového opatření č.4/2023 

5.    Dotace z rozpočtu obce 

6. Informace k plánovaným stavebním investicím 

7. Informace k návrhům nové legislativy pro obce 

8. Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

9. Diskuze 

10.    Zpráva návrhové komise  

11.  Závěr  

 

Nikdo nic dalšího nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

Hozdecký Dušan 

Náhlovský Lukáš 

 

Ověřovatelé:   Ing. Malý Petr 

   Černý Daniel 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 
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3. / Kontrola usnesení č.6/2023 ze dne 17. srpna 2023 

 
Starosta přečetl usnesení číslo 6/2023 ze dne 17. srpna 2023 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení ze 6. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 17. srpna 2023 bylo splněno. 

 

 

4. / Návrh rozpočtového opatření č.4/2023 

 

Od tohoto bodu přítomen Ing. Novák Jiří. 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření č. 4/2023, který byl zaslán v podkladech 

zastupitelům. Informace o stavu na účtech obce: 11.937.960,64 Kč (KB + ČNB) ke dni 20.9.2023 + 

18 mil. Kč na termínovaných vkladech u KB (8 mil. Kč do 12.12.2023, 10 mil. Kč do 22.2.2024). 

V příjmech nemáme tentokrát nic. Ve výdajích návrh rozpočtového opatření řeší 3001,- Kč 

(výměna mezi položkami opravy a materiál – na sportovní hřiště byla zakoupena nová plastová 

křesla), 15 tis. Kč Svazarm opravy (přidáváme na projektovou přípravu jímky, budování záchodů s 

odpadem do jímky si necháme na příští rok), 1200,- Kč – hřbitov materiál (výměna mezi položkami 

na hřbitově - materiál a služby (byl zakoupen drobný materiál související se zabezpečením), 15 tis. 

Kč rozvojový plán obce (zpracovává sl. Glosová v částce dle její nabídky 10.000,- Kč + rezerva), 6 

tis. Kč přidání na elektřinu na přístavbě (po zaplacení doplatku byly rozpočítány zálohy do konce 

roku, tak aby to vyšlo), 1500,- Kč OSA autorská práva (ještě z oslav) , 60 tis. Kč  přidáváme do 

položky VO investice (po navýšení položky vystačí na schválený nákup 5ks nového LED – solárního 

osvětlení), 214 tis. Kč přidáváme do položky VO opravy (do konce roku vyměníme VO Nad 

Potůčkem v zadních uličkách a na „záhumence“ pod hřištěm), následují jen přesuny mezi položkami 

42 tis. Kč SDH materiál, -11 tis. Kč SDH opravy, -16 tis. Kč SDH DDHM, -15 tis. Kč SDH služby 

(podle předložených podkladů od hasičů – dotace, kterou budeme dnes schvalovat). Vše bereme 

z položek -152 tis. Kč kultura materiál a -159.500,- Kč hřiště opravy (bereme z nevyčerpaných 

položek „kultura materiál“ – položka k oslavám 700 let, kterou jsme nevyčerpali a „hřiště opravy“, 

kde byla větší rezerva na již dokončený retoping). Poslední položka je 5 tis. Kč – přesun do správné 

položky pro dotaci myslivcům. Výše ani bilance rozpočtu se nemění. Dotazy nejsou. Hlasujeme tedy 

o rozpočtovém opatření č. 4/2023;  (hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.4/2023 dle předloženého návrhu. 

 

 

5. / Dotace z rozpočtu obce 

 

V nově zařazeném bodu máme celkem tři žádosti o dotaci z rozpočtu obce na rok 2023. 

Informace byly zaslány v podkladech. Všechny žádosti jsou v pořádku, splňují náležitosti.  

 

Žádost od SDH Přepeře 

 Tato žádost je ve prospěch SDH Přepeře pro oddíl mládeže, a sice ve výši 50 tis. Kč (celkový 

rozpočet 53.677,- Kč). Částka je určena na nákup vybavení pro požární sport mládeže. Konkrétně 

vybavení sportoviště na Svazarmu a vybavení dětského družstva pro disciplínu Požární útok 

(nástřikové terče, přetlakový ventil AWG s úpravou pro děti, vozík pro PS 12, sací koš, ochranné 

přilby). Žádost je v pořádku, doloženy i faktury za nákup zmiňovaného vybavení. V rozpočtu 

prostředky máme a můžeme tedy podpořit příspěvkem toto rozrůstající se družstvo dětí a mládeže.  
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Dotaz je na počet dětí v novém kroužku? Místostarosta Kudrnáč sděluje, že už přesahuje 20 dětí. 

Další dotazy nejsou. Můžeme tedy hlasovat. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z 

rozpočtu obce Přepeře na rok 2023 pro Sbor dobrovolných hasičů Přepeře (IČO 62014021) ve výši 

50.000,- Kč, na účel dle předložené žádosti. 

 

Žádost od Okresního mysliveckého spolku Semily z.s. 

Okresního myslivecký spolek Semily z.s. nás žádá o dotaci ve výši 5 tis. Kč (celkový rozpočet 

320 tis. Kč). Částka bude sloužit jako příspěvek na pořádání krajských mysliveckých slavností na 

Sychrově 30.9.2023 u příležitosti 100. výročí založení jednotné myslivecké organizace, na nákup 

pomůcek pro prezentaci myslivosti a výuku mladých myslivců. Konkrétně se jedná o tabule s 

vyobrazením a podrobným popisem hlavních druhů zvěře žijící v ČR. Po úpravě rozpočtu 

s příspěvkem počítáme a máme ho ve správné položce. Dotazy nejsou. Můžeme tedy přistoupit k 

hlasování o této veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace.   

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z 

rozpočtu obce Přepeře na rok 2023 pro Okresní myslivecký spolek Semily z.s. (IČO 67777678) ve 

výši 5.000,- Kč, na účel dle předložené žádosti. 

 

Žádost od Římskokatolické farnosti Přepeře 

 Poslední žádost je od Římskokatolické farnosti Přepeře o dotaci na pořízení nového 

zabezpečovacího systému do kostela sv. Jakuba Staršího v Přepeřích ve výši 50 tis. Kč (celkový 

rozpočet 80 tis. Kč). Dotazy nejsou. Můžeme tedy hlasovat. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z 

rozpočtu obce Přepeře na rok 2023 pro Římskokatolickou farnost Přepeře (IČO 49295942) ve výši 

50.000,- Kč, na účel dle předložené žádosti. 

 

 

6. / Informace k plánovaným stavebním investicím 

 

Smlouva o zřízení věcného břemene - PAMICO 

 Máme zde návrh smlouvy o zřízení věcného břemene se společností PAMICO CZECH, s.r.o. 

na uložení optického datového vedení v pozemcích obce Přepeře. I. etapa jejich projektu je hotová. 

S touto společností už byla sepsána smlouva o smlouvě budoucí dne 27.5.2022. Úplata za služebnost 

byla ze strany obce stanovena velice vstřícně na částku 100,- Kč. Jelikož je tato záležitost, ačkoliv 

komerční, vnímána především jako služba pro občany, kterým nabídne vysoce kvalitní připojení 

k internetu, tak někteří zastupitelé navrhují starostovi, aby požadoval po společnosti PAMICO 

připojení obecních objektů (školy, školky, OÚ, knihovny a v budoucnu čp.21) a následný měsíční 

poplatek za výhodnějších podmínek. Další dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje smlouvu (VBPAMTU0244/S01) o zřízení věcného břemene na 

uložení datové sítě společnosti PAMICO CZECH, s.r.o. (IČO27488098) do obecních pozemků, dle 

návrhu. 
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Solární svítidla VO: – světla a montáž objednána, montáž přislíbena na druhou polovinu října, 

umístění: 3x lucerna na hřbitov, 1x VO vedle závory u vjezdu do prostoru u jezu u nově instalované 

informační tabule, 1x VO prostor „Zahornova“ za železničním přechodem. 

  

Situace na návsi – omezení 30 km/h ve směru od Příšovic už je instalované, betonová svodidla s 

novým zábradlím jsou objednaná (Jaznak), čeká se na dodávku náběhových dílů, následně upravíme 

zábradlí zámečníkem, resp. za pomoci firmy Jaznak. 

 

Fotovoltaika na MŠ – proběhly další konzultace, ještě není známa poslední varianta návrhu zákona o 

komunitní energetice ani jeho schválení – jde o započítávání ceny za distribuci při zásobování 

vlastních objektů. Ing. Novák požaduje po starostovi fakturu za el. energii – zkusí získat další nabídku 

pro porovnání, a dále požaduje revizi el. rozvaděče případně jeho následné uvedení do stavu dle 

nových norem kompatibilních i se zvažovaným zřízením FV elektrárny. Starosta přislíbil, zajištění 

zadání této modernizace a revize – možnost oslovit certifikovaného elektrikáře z Modřišic. 

 

Přístavba ZŠ – máme zde na projednání návrh dodatku smlouvy na projektování pro stavební 

povolení, projekční kancelář vyčíslila náklady na 730.912,- Kč. Částka je i dle vyjádření stavební 

komise na posledním jednání v intencích místně i časově obvyklých cen. Ing. Krskové se nelíbí, že 

součástí dodatku není úplná cena PD, tedy zde chybí i cena za projekt pro provedení stavby. Starosta 

zjistí možnost vyčíslení této fáze projektu už v tuto chvíli. Budeme se tomu věnovat příště. 

 

Nový most přes Jizeru – na dopravním výboru bylo v úterý potvrzeno, že most se bude stavět až v 

roce 2025 namísto původně zamýšleného roku 2024. Také bylo dáno na vědomí, že příští stavební 

sezónu se bude opravovat most přes dálnici D10 do Čtveřína. 

 

Rekonstrukce silnice Přepeře – Modřišice – Podháj: od 2. října 2023 do 21. prosince 2023 bude 

probíhat rekonstrukce silnice č. III/27915 v úseku Přepeře (od velkého mostu přes Jizeru) – Modřišice 

– Podháj (křižovatka se silnicí III/27920). Rekonstrukce proběhne na dvě etapy při úplné uzavírce. 

1.etapa: úsek Přepeře – Modřišice, termín 2.10.23 - 12.11.23. 2.etapa: úsek Modřišice – Podháj, 

termín od 13.11.23 - 21.12.23. V rekonstrukci bude opraveno i parkoviště u Jezu. Na dotaz, jestli 

bude v této rekonstrukci komunikace řešen i chodník do Modřišic starosta odpovídá, že nebude. Jedná 

se jen o opravu stávající komunikace bez rozšiřování a stavby nových chodníků. Silnice zejména 

z Modřišic na Podháj je ve velice špatném stavu a je dobře, že se k její opravě KSSLK dostala. 

Realizovat bude Eurovia CS, a.s. Další informace zatím nemáme, zejména co se týče autobusů apod. 

Budeme zveřejňovat postupně, jak se nám informace dostanou. 

 

Stavební práce na chodnících – práce na chodníku u Lőfflerových, u sokolovny i oprava havárie 

dešťovky u Mikysků jsou hotové. Zde se nám souhrnně podařilo oproti původní nabídce uspořit více 

jak 100.000,- Kč jen díky vlastnímu řešení odvozu a likvidace výkopku. 

 

7. / Informace k návrhům nové legislativy pro obce 

 

Starosta seznámil zastupitele podrobně s vládou připravovaným návrhem nové legislativy pro 

obce. Jedná se o návrh novely zákona o obcích č. 128/2000 Sb. Starosta zmínil nové stanovení 

„společenství obcí“ – svazek obcí, dále změny v systému odměňování zastupitelů, úpravy budou do 

budoucna automatické, výpočet bude násobením základny (dle stanovení statistického úřadu) 

s koeficientem, který je pro každou pozici přesně stanoven v nové tabulce. Je nutno do konce roku 

schválit odměny dle nového znění. Nové jsou i limity pro dary, dotace atd. bez schvalování 

zastupitelstvem. Mění se i zákon č. 252/2023 Sb., o místních poplatcích. Musíme tedy připravit 

změny vyhlášek a schválit je do konce roku. Změny budou i v jednacím řádu pro zastupitelstvo obce. 
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8. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

Přišla informace o konání elektronické dražby na některé pozemky p. Koška z Ohrazenic, 

které jsou řešeny v exekučním řízení. Dražené pozemky jsou v našem katastru, ale pro obec 

nezajímavé, navíc zarostlé rakytníkem a jen poloviční vlastnictví. Co ale zajímavé je, že v exekuci je 

i pozemek 96/11, ale ještě na něj není vypsána dražební vyhláška. Tento pozemek se nachází u silnice 

na Potůček, téměř naproti rozvodně ČEZ. Územní plán zde nepovoluje žádnou výstavbu, ale 

historicky jsme zde zvažovali stavbu chodníku na Potůček, a právě tento pozemek byl jediný, který 

se nám nepodařilo vykoupit, nebo se domluvit s majitelem na stavbě chodníku. Nyní už projektujeme 

stavbu chodníku na druhé straně silnice, ale mohlo by být do budoucna zajímavé, aby ho obec koupila 

a vlastnila. Budeme dražby sledovat a případně reagovat. Požádali jsme o spolupráci i exekuční 

kancelář, která vše vyřizuje. 

 

9. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - informoval o zrušení turistického výletu ze dne 9.9.2023 pro nedostatečný 

zájem přihlášených 

 - začínají geodetické práce pro projektování budoucí silnice R35 do Jičína 

 

Pan Kudrnáč: - informoval o proběhlém (16.9.2023) poděkování pořadatelům obecních 

červnových oslav, poděkování a občerstvení proběhlo na Svazarmu 

 - termíny hlídání větví: 23.9. RNDr. Semler, 7.10. Černý, 21.10. Ing. Malý 

 - požádal všechny spolky v obci, aby zkontrolovali kalendář akcí na obecním 

webu do konce roku (případně i začátek roku 2024) a informovali o případných 

nesrovnalostech a novinkách na doplnění 

 - 7.10.2023 zájezd do divadla Liberec na Čardášovou princeznu – vyprodáno 

 - zahájíme bazénovou sezónu v libereckém bazénu, poprvé 20.10.2023 

 - 21.10.2023 posvícenská zábava TJ Sokolu Přepeře – hraje Adaptace 

 - změna termínu o prvním adventním víkendu: pátek 1.12.2023 setkání 

důchodců, sobota 2.12.2023 výroční schůze SDH Přepeře, 3.12.2023 

rozsvícení vánočního stromu  

 - požádal p. Náhlovského o rezervaci sokolovny na 1.12.2023 pro setkání 

s důchodci. 

 - požádal vedení SDH a TJ Sokola o nalezení shody pro termín cvičení dětí 

z kroužku SDH. Je tam termínová kolize s šermířskou skupinou a neradi 

bychom, aby děti musely jezdit do haly v Turnově, spolky přislíbily řešení. 

 

Pan Náhlovský:  - informoval, o tabulkách, které dohledal o naceňování projektů ke stavbám, a 

potvrdil, že cena, která je navržena na přístavbu školy, je vyhovující právě dle 

této tabulky, dohledal také cenu studie na přístavbu, která byla cca 100 tis. Kč. 

 

Ing. Novák: - připomněl a požádal opakovaně o opravu radarů na vjezdech do obce, a také 

požádal o zadání archeologického průzkumu na pozemku přístavby školy a 

také na pozemcích u čp. 21, starosta přislíbil, že obojí vyřeší. 

 

Pan Černý: - opět se dotázal, jestli starosta oslovil firmu na zhodnocení záměru opravy 

podlahy v učebnách školy. St.: nepoptal, ale přislíbil zajištění informace o 

případné opravě. 

- dotázal se na složenou dlažbu na vjezdu u č.p.21. St.: probíhá komunikace na 

odprodej a odvoz této dlažby. 
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Pan Hozdecký: - připomněl na nutnost pokračování prací na chodníku na Potůček. St.: ano, 

projektant má vše zadáno, budu ho kontaktovat a zjistím, jak se věci mají – 

popoženu projektanta. 

 

RNDr. Semler: - dotázal se, jestli firma budující v areálu bývalého Agra kovošrot má už st. 

povolení. St.: nevíme o tom, nic nám pravděpodobně nepřišlo, zkontroluji to 

 - požádal o prohlídku el. rozvaděče v MŠ. St.: není problém, domluvíme si 

termín. 

 

Ing. Krsková: - informovala o přípravě adventního koncertu v kostele 17.12.2023 a požádala 

obec o součinnost s propagací a tradiční finanční podporu. St.: ano podpoříme, 

počítáme s tím v rozpočtu 

 - upozornila na hnízdění ptactva v porostu na obecní lampě VO Na Potůčku, 

která bude vyměněna. St.: budu konzultovat s Ing. Malou z životního prostředí, 

a domluvíme se tak, aby výměna VO proběhla co nejšetrněji k přírodě 

 - požádala o součinnost zastupitelstva na tvorbě strategického rozvojového 

plánu. St.: ano určitě budeme mít společné schůzky, pravděpodobně na příštím 

pracovním setkání (Ing. Krsková se omluvila – bude nepřítomna od 19.10.2023 

do 2.11.2023, a ráda by se jednání zúčastnila) 

 - opět požádala o opravy obecních vývěsek. St.: přislíbil zadání opravy a 

modernizaci vývěsek p. Vásondymu 

 

Paní Vinterová - informovala o prodeji domu v 1. ulici po panu Kolomazníkovi, vidí v něm 

dobrou investici pro obec. St.: děkujeme za informaci, bohužel už nemáme 

finanční kapacitu na další velké investice, priorita je přístavba školy a následně 

oprava č.p.21 

 

Pan Libenský - stěžoval si na bouchající kanály na II/610 před jeho domem. St.: oprava byla 

objednána již před delší dobou a byla i zrealizována, nevíme proč neproběhla i 

před domem pana Libenského, prověřím na VHS proč tento kanál neopravili 

 

Pan Teplý: - vyjádřil podporu s tvorbou strategického dokumentu obce  

 

 

10. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.7/2023. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

11. / Závěr 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce bude ve čtvrtek 

2.listopadu 2023 od 18:00 hodin v zasedací místnosti na OÚ Přepeře. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva 23. října 2023 v 17:15 hod na OÚ Přepeře. 


